
Do Konferencji Fa w Niemczech 
 
Do uczniów Dafa biorących udział w Konferencji Fa w Niemczech: 

 

Witam was! Obowiązkiem uczniów Dafa jest pomaganie Mistrzowi w ocalaniu wszystkich 

istnień, więc aby móc dobrze wypełnić waszą misję, wpierw musicie dobrze kultywować siebie. 

Tylko z Fa będziecie wiedzieć, jak radzić sobie lepiej, tylko z Fa nie obierzecie złej drogi. 

Jednocześnie Fa także doprowadza was do perfekcji, więc konferencja Fa uczniów Dafa jest okazją 

do przyśpieszenia waszej poprawy. Mam nadzieję, że wasza konferencja zostanie przeprowadzona 

z sukcesem! 

 

Dziękuję wam wszystkim. 

 

Mistrz Li Hongzhi 
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